
Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr  6/2024  w dniu 19 września 2024r. 

 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.15 zakończono o godz. 18.10 
 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. 

 
Iwona Tyll 

Przewodnicząca 
 

obecna 

 2. 
  

Anna Twardowska       
Wiceprzewodnicząca   

 
obecna 

3. Ewa Roman   
Sekretarz 

 
obecna 

4. Małgorzata Osuch    
 

 
obecna 

5. Tomasz Kranc  
 

 
obecny 

6. Wiesław Nowak  
 
 

 
obecny 

7. Robert Woźniak      
 
 

 
obecny 

8. 
 

Leszek Zdrzałka     
   
 

 
obecny   

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. ……………………….. 

 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Edyta Owczarzak – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Wągrowcu 

2. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu 

3. Beata Jessa – kierownik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Transportu Publicznego 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Powitanie, sprawy organizacyjne. 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Omówienie materiałów sesyjnych i ich opiniowanie. 

1.4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

1.5. Zakończenie. 

 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Nie zaistniała taka potrzeba 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
 

Posiedzenie komisji odbyło się w siedzibie Starostwa Wągrowieckiego. Zebranych 

powitała Przewodnicząca Komisji Zdrowia Iwona Tyll oraz przedstawiła imiennie 

członków komisji i zaproszonych gości informując jednocześnie, że w komisji miała 

wziąć udział Pani Skarbnik Powiatu – Ewa Szczepaniach, która usprawiedliwiła swoją 

nieobecność a temat, który miała zreferować przedstawi Członek Zarządu - Pan 

Robert Woźniak. Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia komisji, który 

jednogłośnie został zaakceptowany przez biorących w niej udział członków. 

 

Następnie głos zabrała Pani Edyta Owczarzak – dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wągrowcu, która przedstawiła zasadność podjęcia uchwały 

dotyczącej przeznaczenia środków PFRON nie wykorzystanych przez Powiatowy 

Urząd Pracy w wysokości 147 113 zł na dofinansowanie do zaopatrzenia w sprzęt 

rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom z 

niepełnosprawnościami w ramach zadań, które realizuje PCPR. 

Pytania zadawali radni; Anna Twardowska, która dopytywała o warunki jakie musi 

spełnić osoba ubiegająca się o dofinansowanie sprzętu rehabilitacyjnego. Pani 

dyrektor szczegółowo i wyczerpująco wyjaśniła zasady przyznawania wsparcia. 

Szczegółowe informacje omawianych kwestii zawiera załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 
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W dalszej części spotkania głos zabrała Pani - Beata Jessa – kierownik Wydziału 

Rozwoju, Inwestycji i Transportu Publicznego, która wyjaśniła zasadność podjęcia 

przez Radę Powiatu Wągrowieckiego uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Wągrowiecki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. Radni nie 

mieli pytań w tym zakresie. 

Następnie Pani Anna Jessa przedstawiła informację o zaawansowaniu zadań 

inwestycyjno-remontowych realizowanych przez powiat z wykorzystaniem środków 

zewnętrznych. Wszystkie zadania przedstawiające całkowitą wartość, wysokość 

dofinansowania oraz wkład własny poszczególnych zadań zostały zawarte w 

prezentacji, której wydruk jest załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. 

Do tej części pytania zadawali radni: Anna Twardowska, która zapytała czy jest 

ustalony jakiś harmonogram zadań na kolejny rok. Odpowiedzi udzielił Pan Starosta 

Tomasz Kranc, który wyjaśnił, że niebawem dotrze do radnych dokument z propozycją 

remontu dróg połączony ze sprawozdaniem z wykonania zadań kadencyjnych 

poprzedniej kadencji Rady Powiatu. W dalszej części Pan Starosta wyjaśnił, że został 

utworzony plan, który jest realizowany, do tego planu dochodzą kolejne drogi, które 

nie zostały wcześniej w nim ujęte. Pan Starosta dodał, że toczy się dyskusja po 

objeździe dróg powiatowych, które drogi powinny się znaleźć w planie. Dyskusja ta 

toczy się na Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji. Następnie Pan Starosta 

poinformował, że jeśli Radni mają jakieś wnioski to mogą je złożyć na komisji.  

Radna Ewa Roman dopytała czy plan, który powstaje będzie planem na kolejny rok 

czy dłuższy. Pan Radny Robert Woźniak wyjaśnił, że będzie to plan na całą kadencję. 

Następnie głos zabrał Radny Wiesław Nowak, który zwrócił uwagę na drzewa, których 

stan zagraża bezpieczeństwu. Podkreślił, że chodzi o drzewa przy drogach w całym 

powiecie, bez względu czy są to drogi gminne , powiatowe czy też wojewódzkie. 

Wyjaśnień w tej sprawie udzielił Pan Starosta Tomasz Kranc, który poinformował, że 

Zarząd Powiatu rozmawia i wystosowuje pisma do Wojewódzkiego Zarządu Dróg w 

tej sprawie już od kilku lat. Dodał, że niestety Powiat nie ma wpływu jeśli drzewa rosną 

przy drodze wojewódzkiej a zarządca został o tym poinformowany.  
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Koleją osobą, która zabrała głos był Pan Robert Woźniak, który wyjaśnił zasadność 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

pomieszczenia z Izabella Szyszka NZOZ Zakład Opieki Długoterminowej 

PROCEPERUS. Pan Robert Woźniak wyjaśnił, że jest to kolejna umowa najmu na 

lokal mający niespełna 4m 2. Nie było pytań w tym zakresie. 

 

Następnie Pan Robert Woźniak przedstawił projekt uchwały w sprawie pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Skoki w wysokości 1 000,00 zł z 

przeznaczeniem na pokrycie kosztów dowozu ucznia z niepełnosprawnością – 

mieszkańca Gminy Skoki, będącego obywatelem Ukrainy, z miejsca zamieszkania do 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wągrowcu. 

Nie było pytań w tym zakresie. 

 

W dalszej części swej wypowiedzi Pan Robert Woźniak podjął temat związany z 

zasadnością podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 oraz 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2024-2040. 

Szczegóły zmian w budżecie, ich wysokości oraz z czego zmiany wynikają opisane 

zostały w załączniku nr 3 do niniejszego protokołu. Radni nie mieli pytań w tym 

zakresie. 

 

Następnie Pani przewodnicząca poprosiła członków komisji o opiniowanie materiałów 

sesyjnych. Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowała przedstawione 

materiały. 

 

Pani Przewodnicząca przedstawiła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 

Zdrowia. Członkowie komisji przyjęli protokół 5/2024 z dnia 20 września 2024 

roku (jednogłośnie 7 głosów za). 

 

Na zakończenie posiedzenia Przewodnicząca podziękowała gościom za przybycie 

oraz poinformowała o kolejnym terminie posiedzenia komisji. 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 

W tym punkcie głos zabrała Przewodnicząca komisji, która wróciła do zapytania Anny 

Twardowskiej względem Powiatowej Komendy Policji w obsługi petentów i 

przyjmowania zgłoszeń. 

Pani Radna Anna Twardowska zasugerowała aby Komisja Zdrowia Polityki Społecznej 

i Rynku Pracy podjęła podczas swych posiedzeń temat zdrowia psychicznego czego 

efektem będą spotkania z instytucjami pomocowymi wśród których znajdzie się 

również Powiatowa Komenda Policji i wtedy wróci do nurtującego ją tematu. 

Uzgodniono, ze temat ten będzie wpisany w Plan pracy Komisji na rok 2025. 

Przewodnicząca poinformowała, że jest powołany Lokalny Zespół Koordynujący 

realizację Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2024-2030 

i w obecnej chwili Zespól ten pracuje nad opracowaniem Powiatowego Programu 

Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2024-2030 

Do zadań Zespołu należy koordynacja działań i monitorowanie realizacji zadań 

dotyczących promocji zdrowia psychicznego i profilaktyki zaburzeń psychicznych na 

terenie powiatu wągrowieckiego wynikających z Narodowego Programu Zdrowia. 

 
5.2   Opinie 
 
Nie wygłoszono   
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
Nie podejmowano  
 
 
5.4   Wnioski 
 
Nie podejmowano  
 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodnicząca  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
          /Ewa Roman/                                                                / Iwona Tyll / 

 


